

## 关于学习网络 About

中国海洋环保NGO能力发展和网络建设项目，由联合国开发计划署全球环境基金小额赠款计划资助，通过线下培训和线上互动的方式，促进海洋环保组织全方位的能力提升，为开展海洋环保活动提供支持。

China Ocean Environmental Protection NGO Capacity Development & Network Construction Project is designed to improve integrative competence of ocean environment protection NPOs through online and offline trainings, strengthen their ability to carry out ocean protection activities.

## 项目目标 Objectives

- 厘清海洋公益行业发展情况  
Investigate
- 有效提升参训机构综合能力  
Capacity Building
- 初步建立行业学习网络  
Network Construction



## 厘清行业发展情况 Investigate

为了了解海洋环保行业的发展阶段，开展行业调查活动，完成了《中国海洋环保组织名录》和《中国民间海洋环保组织发展调查报告》。

Investigated ocean environment protection NPOs and compile directories and investigation report, to figure out current development stage of this industry.



每年编写并发布名录，收录所有已知悉的上一年业务涉及海洋环保的社会组织。

Every year, compile and release directory including all known NPOs whose business related to ocean environment protection.



2018年，在完整版名录的基础上，增编《北部湾海洋环保组织名录》，独立成册。

In 2018, based on original directory, compiled an extra directory focusing on Beibu Gulf area.



2017年，对主要的海洋环保组织及其开展的活动梳理分析，完成《中国民间海洋环保组织发展调查报告》。

In 2017, analyzed activities of main ocean environment protection NPOs, completed Research Report on Chinese Marine Conservation NGOs.

## 能力提升 Capacity Building

- 7场线下集中培训  
7 offline trainings
- 3次线下交流走访  
3 offline interviews
- 11位导师  
11 mentors
- 多家参训机构获得创绿家、海洋卫士、蓝色先锋等的资助支持。  
Many trainee NPOs obtained Green Startup, Sea Watcher, Blue Pioneer and some other supports.



### 加入Join

- 39家机构  
39 NPOs
- 89名学员  
89 trainees

### 退出Quit

- 6家机构  
6 NPOs
- 23名学员  
23 trainees



## 中国海洋环保NGO 能力发展和网络建设 项目

China Ocean Environmental Protection NGO  
Capacity Development & Network  
Construction Project

### 联系我们 Contact Us

地址：上海市浦东新区峨山路613号C座232室  
电话：021-68360961  
邮箱：info@renduocean.org  
官网：www.renduocean.org  
微信：仁渡海洋（shanghairendu）  
微博：@仁渡海洋

Address: C232, 613 Eshan Road, Shanghai  
Tel: 021-68360961  
Email: info@renduocean.org  
Website: www.renduocean.org  
Wechat: 仁渡海洋（shanghairendu）  
Sina Weibo: @仁渡海洋



关注仁渡海洋  
Follow Us on Wechat



The GEF  
Small Grants  
Programme



Empowered lives.  
Resilient nations.